
Protokół nr 13/VII/2015

z obrad XIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 31 lipca 2015 roku

Rozpoczęcie obrad  – godz. 13:30

Zakończenie obrad –  godz. 15:45

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol,  Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, Sekretarz

Gminy  Krystyna  Stępniewska,  Radca  Prawny  Marcin  Skalski,  Radny  Powiatu  Gdańskiego

Mateusz  Sroka,  Kierownik  GOKSiRu  Leszek  Orczykowski,  sołtysi  z  terenu  Gminy  Trąbki

Wielkie oraz zainteresowani mieszkańcy z terenu gminy.

Przewodniczący  Rady   przywitał  wszystkich  obecnych  a  następnie  stwierdził  prawomocność

obrad. Stwierdził, na podstawie listy obecności, że brakuje Radnej Marioli Łabędzkiej. Ustawowy

skład Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad.

.1 Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

- Zatwierdzenie porządku obrad.

- Przyjęcie protokołu z XII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

.3 Podjęcie uchwały w sprawie  zmian budżetu Gminy Trąbki  Wielkie na rok 2015- referuje

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

.4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-2030 -

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.
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.5 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z  Powiatem

Gdańskim  dotyczącego wspólnej  realizacji zadania w zakresie kultury pod nazwą „Trąbki w

Trąbkach” - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.6 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z  Komendą

Wojewódzką  Policji  w  Gdańsku  przy  udziale  Komendy  Powiatowej  Policji  w  Pruszczu

Gdańskim  dotyczącego  przekazania  środków  pieniężnych  na  Fundusz  Wsparcia  Policji  -

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.7 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  pozostawienia  bez  dalszego  biegu  zgłoszenia  kandydata  na

ławnika  do  sądów  powszechnych  na  kadencję  2016-2019,  niespełniającego  wymagań

formalnych -  referuje Pani Krystyna Stępniewska Sekretarz Gminy.

.8 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  na  prace  konserwatorsko  –

rekonstrukcyjne w Kościele pw. Wniebowzięcia  NMP w Trąbkach Wielkich-  referuje  Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy.

.9 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  na  prace  konserwatorsko  –

rekonstrukcyjne w Kościele pw. Św. Bartłomieja Apostoła  w Mierzeszynie  -  referuje  Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy.

.10 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  "Regulaminu  udzielania  dofinansowania  na

przedsięwzięcia  związane  z  usuwaniem  wyrobów  zawierających  azbest  z  terenu  Gminy

Trąbki Wielkie„-  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.11 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 92/XIII/2014  Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia

25 września 2014 roku w sprawie udzielenia w 2015 roku Powiatowi Gdańskiemu  pomocy

finansowej  w  formie  dotacji  celowej  w  celu  wspólnej  realizacji  zadania:  „Poprawa

bezpieczeństwa na drogach Powiatu Gdańskiego poprzez modernizację dróg położonych na

terenie Powiatu Gdańskiego w 2015 r.” w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg

Lokalnych-ETAP II Bezpieczeństwo-Dostępność-Rozwój - referuje Pan Błażej Konkol Wójt

Gminy.

.12 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Trąbki Wielkie – referuje

Pan Marek Czerwiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej.

.13 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  zasad  udzielania  stypendiów  dla  uczniów  szkół

podstawowych oraz gimnazjów na terenie Gminy Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol

Wójt Gminy.

.14 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego  dla  fragmentu  obrębu  geodezyjnego  Gołębiewko  i  Postołowo  na  terenie

Gminy Trąbki Wielkie- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.15 Interpelacje i zapytania radnych.

.16 Wystąpienia sołtysów.

.17 Wolne wnioski. 
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Spytał, czy są uwagi do w/w porządku obrad.

Radna W. Frydrych wnosi o wykreślenie z porządku obrad punktu 14 dot. podjęcia  uchwały w

sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu

geodezyjnego  Gołębiewko  i  Postołowo  na  terenie  Gminy  Trąbki  Wielkie  -  uzasadniła  swoją

propozycję: jest dużo nieścisłości, jest sprzeciw mieszkańców, jest dużo nowych radnych.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy J.    Sroka - proponuję, aby od razu nie wykreślać powyższego

punktu z porządku obrad a przejść do jego omówienia i jeżeli okaże się, że jest dużo nieścisłości,

wówczas podjąć decyzję o przełożeniu tego punktu na kolejną sesję.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, kto jest za zdjęciem punktu 14 z proponowanego porządku

obrad.

Obecnych podczas głosowania było 14  radnych.

Głosowanie:

Za –  4

Przeciw –   9

Wstrzymało się –   1

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów pozostawiła punkt 14 w porządku obrad.

Radna A. Stosio - zwróciła uwagę, że projekt miejscowego planu w całości nie został całkowicie

omówiony przez nową kadencję Rady Gminy i nie powinno tak być, że został on przyjęty do po-

rządku obrad.

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad.

Przewodniczący Rady spytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad.

Obecnych podczas głosowania było  14 radnych.

Głosowanie:

Za –  14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

Radna W. Frydrych – spytała, czy punkt 14- z uwagi na obecność mieszkańców, którzy są  zainte-

resowani tym tematem - można przenieść jako punk 5 porządku obrad.
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Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że zaproszony jest na dzisiejsze posiedzenie urba-

nista, który chciałby wytłumaczyć pewne kwestie podczas omawiania tego punktu. W związku z

tym należałoby poczekać do czasu przybycia urbanisty.

Przyjęcie protokołu   XII   zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący     Rady - poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły uwagi. Spytał, kto jest za

przyjęciem protokołu z XII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Obecnych podczas głosowanie było  14  radnych.

Głosowanie:

Za –  14

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z  XII zwyczajnej sesji  Rady

Gminy Trąbki Wielkie.

Ad 2

Informacja     Wójta     Gminy     Trąbki     Wielkie     o     pracach     między     sesjami     Rady     Gminy.

Wójt     Gminy     Błażej     Konkol przedstawił informację o pracy między-sesyjnej. Poinformował m.in.

że uczestniczył:

– w  spotkaniu  z  kierownikami  jednostek  organizacyjnych  Urzędu  Gminy  dotyczącym

inwestycji;

– w spotkaniu z dyrektorami placówek oświatowych na terenie Gminy Trąbki Wielkie;

– w spotkaniu z sołtysami z terenu Gminy Trąbki Wielkie;

– w urodzinach 90+ i w jubileuszach pożycia małżeńskiego;

– w cyklicznych spotkaniach dotyczących remontu drogi wojewódzkiej nr 222;

– w wyjeździe ze strażakami z OSP Trąbki Wielkie w sprawie zakupu wozu strażackiego;

W dalszej swojej wypowiedzi poinformował, że nie został rozstrzygnięty przetarg na rozbudowę

Szkoły Podstawowej w Trąbkach Wielkich. Nie został rozstrzygnięty z tego powód, że firma nie

dostarczyła  gwarancji  na  należyte  wykonanie  robót.  Przetarg  został  unieważniony,  rozpisany
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został nowy przetarg. Termin zakończenia prac nie uległ zmianie -  do końca sierpnia przyszłego

roku.

Kolejno odczytał zarządzenia, które zostały podjęte od ostatniej sesji Rady Gminy – w sumie 5.

Przewodniczący Rady Gminy – czy są pytania do wystąpienia wójta. Pytań nie zgłoszono.

Ad 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015.
/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska – odczytała uzasadnienie w/w projektu uchwały.

Dodatkowo poinformowała, że w dniu wczorajszym wpłynął wniosek ze Szkoły Podstawowej w

Sobowidzu, aby zwiększyć wydatki o 5 tys. zł na przebudowę instalacji hydrantowej. Podała, że

obecna  kwota,  która  znajduje  się  w  budżecie  jest  niewystarczająca.  Wnosi  o  uwzględnienie

powyższej zmiany przed przystąpieniem do przegłosowania uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał radcę prawnego, czy powyższy wniosek należy odrębnie

przegłosować.

Radca  Prawny  Marcin  Skalski –  poinformował,  że  głosowany  powinien  być  najdalej  idący

wniosek. Uważa, że powinien on zostać poddany pod głosowanie.

Przystąpiono do przegłosowania zaproponowanej przez Skarbnik Gminy zmiany.

Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska - proponuje o zmniejszenie wydatku z budowy świetlicy w

Łaguszewie o 5 tys. zł. i przeniesienie tej kwoty dla Szkoły Podstawowej w Sobowidzu.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, kto jest za propozycją Skarbnik Gminy, czyli przeniesienie

kwoty 5 tys. zł.  z budowy świetlicy w Łaguszewie dla Szkoły Podstawowej w Sobowidzu.

Obecnych podczas głosowania było  14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

 Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła zgłoszony wniosek.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było  14 radnych.
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Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIII/79/2015 w w/w sprawie.

Ad 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-

2030 - referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska – poinformowała, że uchwała ta jest pochodną zmian ujętych w

budżecie gminy.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za –  14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIII/80/2015 w w/w sprawie.

Ad 5 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem

Gdańskim  dotyczącego wspólnej  realizacji zadania w zakresie kultury pod nazwą „Trąbki

w Trąbkach” - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt  Gminy  Błażej  Konkol  -  poinformował,  że  uchwała  dotyczy  wzajemnej  współpracy

pomiędzy  Powiatem  Gdańskim  a  Gmina  Trąbki  Wielkie  dotyczącej  jednej  z  najważniejszej

imprezy  pn.  "Trąbki  w  Trąbkach".  Impreza  "Trąbki  w  Trąbkach"  w  tym  roku  odbędzie  się

12.09.2015r. Co roku Powiat Gdański dofinansowuje jedną z imprez w każdej gminy i  tak w

bieżącym roku chce ją  dofinansować  w kwocie  w wysokości  5  tys.  zł.  Prosi  o  przyjęcie  tej

uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
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Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIII/81/2015 w w/w sprawie.

Ad 6 Podjęcie uchwały  w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Komendą

Wojewódzką  Policji  w  Gdańsku  przy  udziale  Komendy  Powiatowej  Policji  w  Pruszczu

Gdańskim dotyczącego przekazania środków pieniężnych na Fundusz Wsparcia  Policji  -

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy Błażej Konkol  - poinformował, że uchwala jest konsekwencją zmian budżetowych,

Dla dwóch policjantów, mających najlepsze wyniki w wykrywaniu przestępczości proponuje się

przeznaczyć  wskazaną  kwotę.  Prawie  wszystkie  gminy  takie  wyróżnienia  dały  policjantom,

oczywiście  tym którzy  są  najbardziej  zaangażowani  w  wykrywaniu  przestępczości.  Proszę  o

podjęcie powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14  radnych.

Głosowanie:

Za –  11

Przeciw –   2

Wstrzymało się –   1

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XIII/82/2015 w w/w

sprawie.

Ad 7 Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata na

ławnika  do  sądów  powszechnych  na  kadencję  2016-2019,  niespełniającego  wymagań

formalnych -  referuje Pan Krystyna Stępniewska Sekretarz Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Sekretarz Gminy Krystyna Stępniewska  - poinformował, że w dniu 23 lipca 2015r. odbyło się

posiedzenie  Zespołu  ds.  wyboru  ławników.  Zespół  dokonał  oglądu  złożonej  dokumentacji
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kandydatów na  ławników.  Kandydatów było  trzech.  Jeden  kandydat  na  ławnika  nie  spełniał

wymogów określonych w ustawie o ustroju sądów powszechnych- w dokumentacji brakowało

karty karnej i wymaganej ilości podpisów.

Przewodnicząc  y Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14  radnych.

      Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIII/83/2015 w w/w sprawie.

Ad 8 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji  celowej na prace konserwatorsko –

rekonstrukcyjne w Kościele pw. Wniebowzięcia  NMP w Trąbkach Wielkich-  referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy Błażej Konkol - poinformował, że Rada Sołecka w Trąbkach Wielkich przeznaczyła

z funduszu sołeckiego kwotę w wysokości 5 tys. zł. na renowację kościoła w Trąbkach Wielkich.

Prosi o podjęcie powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIII/84/2015 w w/w sprawie.

Ad 9 Podjęcie  uchwały  w sprawie udzielenia dotacji  celowej na prace konserwatorsko –

rekonstrukcyjne w Kościele pw. Św. Bartłomieja Apostoła  w Mierzeszynie  -  referuje  Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

8



Wójt Gmi  ny Błażej Konkol  - poinformował, że jest sporządzony kosztorys wykonania prac, które

opiewają na kwotę ok. 140 tys.  zł. Proszę o podjęcie uchwały - proponuję kwotę 100 tys. zł.

Podobne dofinansowanie gminy przyznała dla kościoła w Sobowidzu.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było  14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIII/85/2015 w w/w sprawie.

Ad 10 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Regulaminu udzielania dofinansowania na

przedsięwzięcia  związane  z  usuwaniem  wyrobów  zawierających  azbest  z  terenu  Gminy

Trąbki Wielkie„-  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy Błażej Konkol  - poinformował, że od kilku lat na terenie gminy usuwamy azbest z

domków jednorodzinnych. Zaznaczył,  że  azbest jest środkiem szkodliwym i samemu nie można

go  zdejmować  z  dachu.  Gmina,  co  roku  ubiega  się  o  dofinansowanie  w  tej  kwestii  i  z

powodzeniem  kilka  osób  z  naszej  gminy  otrzymuje  100%  dofinansowanie  do  zdjęcia  i

zutylizowanie pokrycia dachowego. Jak zakończy się proces likwidacji dachów eternitowych z

budynków mieszkalnych zajmiemy się ściąganiem takiego pokrycia z budynków gospodarczych.

Prosi o podjęcie powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIII/86/2015 w w/w sprawie.
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Ad 11 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 92/XIII/2014  Rady Gminy Trąbki Wielkie

z dnia 25 września 2014 roku w sprawie udzielenia w 2015 roku Powiatowi Gdańskiemu

pomocy finansowej w formie dotacji celowej w celu wspólnej realizacji zadania: „Poprawa

bezpieczeństwa na drogach Powiatu Gdańskiego poprzez modernizację dróg położonych na

terenie Powiatu Gdańskiego w 2015 r.” w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg

Lokalnych-ETAP II Bezpieczeństwo-Dostępność-Rozwój - referuje Pan Błażej Konkol Wójt

Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy Błażej Konkol  - poinformował, że projekt tej uchwały jest również konsekwencją

zmian budżetowych, które zostały podjęte. Potrzebne jest podjęcie tej uchwały, aby Gmina wraz z

Powiatem  Gdańskim  mogła  zrealizować  to  zadanie  przynajmniej  na  tę  część  formalno  -

finansowej, potrzebna jest uchwała dotycząca wzajemnej współpracy.

Proponuje, aby w projekcie uchwały w par. 1 pkt. 1  zmienić kwotę dotyczącą ostatecznej kwoty

dofinansowania. Proponuje, aby w miejsce kwoty  "88 tys. zł."- wpisać  kwotę  "618 tys. zł." - jest

to ostateczna kwota dofinansowania zadania.

Przewodniczący   Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 12

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   2

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XIII/87/2015 w w/w

sprawie.

Ad 12 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Trąbki Wielkie –

referuje Pan Marek Czerwiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Radny Marek  Czerwiński  -Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej -  uzasadnił  potrzebę podjęcia

uchwały odczytując treść uzasadnienia uchwały.

Przewodniczący Rady Gmi  ny spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
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Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 12

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   2

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XIII/88/2015 w w/w

sprawie.

Ad 13 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad udzielania stypendiów dla uczniów szkół

podstawowych  oraz  gimnazjów  na  terenie  Gminy  Trąbki  Wielkie  -  referuje  Pan  Błażej

Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt  Gminy Błażej Konkol  -  poinformował,  regulamin został uściślony,  w przypadku kiedy

komisja będzie miała do rozstrzygnięcia pomiędzy dwoma uczniami, którzy mają te same wyniki,

będzie  można obu przyznać stypendium.  Do  tej  pory  nie  było  takiej  możliwości.  Uważa,  że

proponowane  zasady  spowodują  że  komisja  będzie  mogła  sprawniej  typować  uczniów  do

przyznania stypendium.

Przewodniczący Rady   Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIII/89/2015 w w/w sprawie.

Ad  14  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego  dla  fragmentu  obrębu  geodezyjnego  Gołębiewko  i  Postołowo  na  terenie

Gminy Trąbki Wielkie- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt  Gminy Błażej  Konkol  -  poinformował,  że  na  komisji  wspólnej  referował  szczegółowo

projekt  uchwały.  Jest  obecny  projektant,  który  przygotowywał  projekt  miejscowego  planu
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zagospodarowania  przestrzennego,  który  będzie  bardziej  właściwą  osobą  do  zreferowania

projektu uchwały.

Pan Piotr Rubień z Biura Urbanistycznego z Gdańska - poinformował, że projekt uchwały został

przygotowany zgodnie z podjętą w lutym 2011 roku przez Radę Gminy Uchwałą. Obszar objęty

planem   to  153  h.  terenów  leśnych.  Zwrócił  uwagę,  że  plan  ten,  był  już  omawiany

niejednokrotnie. W planie tym dopuszcza się tymczasowo eksploatację złoża na 13 h, pozostała

część przeznacza się pod tereny leśne. Docelowo w planie przewidziana jest rekultywacja tego

wyrobiska  również  pod  funkcję  leśną.  Plan  przeszedł  całą  procedurę  zgodnie  z  ustawą  o

zagospodarowaniu  przestrzennym.  Omówił  kolejność  podejmowanych  czynności  w  całej

procedurze  dla  uchwalenia  takiego  planu.  Poinformował  o  wydanych  przez  odpowiednie

instytucje  opiniach  w  sprawie.  Poinformował,  że  w  styczniu  minister  wydał   zgodę  o

przeznaczeniu 13 h na cele nieleśne.  Po wyłożeniu projektu do publicznego wglądu można było

składać uwagi do tego planu.  Po tym wyłożeniu wpłynęło 26 pism z uwagami do tego planu. Po

terminie wpłynęły 3 pisma. Zarzuty dotyczyły głównie planowanej na tym terenie  inwestycji.

Odczytał główne zarzuty wnikające ze złożonych  pism. W dalszej wypowiedzi poinformował, że

większość uwag po rozpatrzeniu przez Wójta Gminy Trąbki Wielkie została odrzucona. Obecnie

plan jest gotowy do uchwalenia. Ponownie zaznaczył, że kilka razy wypowiadał się już  w tej

kwestii, jak są jeszcze jakieś pytania to prosi o ich zadawanie.

Radny Piotr Zarzycki – zwrócił uwagę, że działka nr 167 nigdzie nie jest zaznaczona. Spytał, czy

ona znajduje się w tym komplecie, czy jest oderwana.

Pan Piotr Rubień – nie ma przed sobą mapy ewidencyjnej, trudno odpowiedzieć na to pytanie.

Radny Adam Zarzycki – proponuje, aby odroczyć głosowanie podjęcia tej uchwały, aby wszyscy

dokładnie mogli się zapoznać z projektem tej uchwały. Wysłuchaliśmy dzisiaj pana urbanisty i za

kilka dni spotkamy się i przegłosujemy projekt tej uchwały.

Radny M. Płotka - padały pytania, dlaczego jest wskazany taki duży obszar. Czy firma ta, będzie

mogła ubiegać się na wejście na tereny lasu, na kolejne hektary -  jeżeli wydobycie na tych 13 h

się skończy?

Pan Piotr  Rubień -  obszar  153 h  został  przyjęty  zgodnie  z  uchwałą Rady Gminy w 2011r.

Wówczas  te  granice  zostały  tak  określone.  Na  chwilę  obecną  przeznacza  się  13  hektarów,

pozostały teren pozostaje terenem leśnym. Aby na pozostałym terenie działo się coś innego - niż

las,  to  musi  być  wszczęta  taka  sama  procedura  jak  dla  tej  uchwały.  Nie  można  nic  więcej

eksploatować poza tymi 13 hektarami.

Przewodniczący Rady Gminy – w trakcie dyskusji padło pytanie, że w punkcie 6 są wskazane

parametry podziału działki.

Pan Piotr Rubień – jednym z  wymogów wynikających z ustawy o planowaniu jest określenie

minimalnych  parametrów  powierzchnie   działek  i  te  3000  m  jest  wskaźnikiem  minimalnym
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działki przeznaczonym dla terenów leśnych. Określa to Ustawa z 2003 r. tekst jednolity z 2015r.

Poz. 199)  

Radn  y A. Klonowski- słyszałem, że w przypadku uruchomienia kolejnych żwirowni nie ma szans

na przekazanie kolejnych środków na remont drogi wojewódzkiej - czy to jest prawda?. Podobno

wykonawca  nie  chce  udostępnić  dodatkowych  środków  na  remont  drogi  wojewódzkiej  w

przypadku uruchomienia kolejnych żwirowni, czy jest to prawda?  

Pan Piotr Rubień – radny pyta o Firmę CEMEX, która jest zainteresowana wydobyciem. Proszę

mnie nie mylić z firmą, ja jestem przedstawicielem Biura Urbanistycznego. Jakie są zamierzenia

tej  firmy  tego  nie  wiem,  wiem  tylko  tyle,  że  Firma  CEMEX  wystąpiła  do  gminy,  że  chce

eksploatować te 13 h, czy zamierza partycypować w kosztach naprawy drogi, tego ja nie wiem. W

ogóle się tym nie zajmowałem, to nie jest materiał tego planu.

W tym wypadku w planie o którym mówimy to jedyna droga, która jest w tym planie to jest droga

powiatowa na północ tego planu, gdzie nie ma możliwości wywożenia tamtędy tego urobku. Plan

jest taki,  aby urobek był wywożony, na południe, przez obszar już eksploatowanego złoża na

terenie gminy Skarszewy.

Wójt Gminy – nie słyszałem o tym, aby w planie można było zawrzeć taki zapis, plan to jest

dokument prawa miejscowego.

Radny K. Kusaj – jakie akta prawne musiałyby zaistnieć, aby firma mogła wydobyć z dalszej

części planu.

Pa  n Piotr Rubień – ponownie tłumaczył, że po uchwaleniu tego planu nic innego na tym terenie

prócz lasu nie może zaistnieć. Tak jak wcześniej już tłumaczył, jeżeli teren ten miałby być objęty

dalszą  eksploatacją,  to  rada  musiałaby podjąć  kolejną  uchwałę  o  przystąpieniu,  wyrażając  na

powyższe zgodę. Dodał, że plan ten, kształtuje zagospodarowanie przestrzenne tego terenu.

Radny Jan Selka – odnosząc się do wątpliwości w sprawie nr działki 167. Wnioskuje, aby ogłosić

przerwę do momentu wyjaśnienia kwestii tej działki.

Przewodniczący Rady Gminy – poparł powyższą propozycję. Proponuje przerwę do wtorku do

godz. 16.00

Pan Piotr  Rubień – nie  wszystko  już  pamiętam,  pracujemy nad tym planem od 2011r.  mam

wrażenie,  że  wynikła  pewna nieścisłość.  Mówimy,  że  te  wszystkie działki  stanowią   granice

opracowania tego planu.  Zakładam, że działka nr 167 stanowi granicę opracowania.

Radny M. Czerwiński – czy nie przyjęcie tego planu, może spowodować, że na terenie tym, mogą

dziać się rzeczy, czy być prowadzona jakaś działalność,  bez zgody, czy wiedzy Rady Gminy?

Pan Piotr Rubień – nie chciałbym na to jednoznacznie odpowiadać. Dzisiaj mówimy o planie

miejscowym. Żeby w ogóle eksploatować złoże, inwestor musi uzyskać koncesje do wydobycia.

Nie jestem ekspertem, nie chcę występować jako ekspert prawa geologicznego i górniczego, czy

eksploatacja mogłaby być prowadzona bez takiego planu. W studium są zapisy które mówią, że
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wszystkie  złoża,  które  są  na  rysunku  w  studium,  mogą  zostać  eksploatowane  oraz  te,  które

zostaną zewidencjonowane. Te złoża są zewidencjonowane.  

Pani Barbara M. –kiedy to złoże zostało zewidencjonowane?

Pan Piotr Rubień – rejestr prowadzi marszałek bądź starosta, tam jest taka informacja.

Pani Barbara M. - istotne jest kiedy złoże to zostało zewidencjonowane. Według mojej wiedzy

było  to  zewidencjonowane  od  2004r.,  czyli  po  ustaleniu  poprzedniego  studium.   nie  było  to

zewidencjonowane  wcześniej  i  w  związku  z  tym,  przede  wszystkim,  powinien  być  ustalone

studium a nie plan. Tak mówią przepisy.

Pan Piotr  Rubień – Pani  się  myli.  Państwa studium jest  tak sformułowane,  że  mówi,  że jest

możliwość  eksploatacji  złóż  nieoznaczonych  na  rysunku  w  studium  jeżeli  są  one

zewidencjonowane.

Wywiązała się dyskusja na powyższy temat w trakcie której Pan Piotr Rubień poinformował, że

przy opracowaniu tego planu opierał się na obowiązującym studium. W dalszej części dyskusji

mieszkanka Barbara M. zadawała pytania na które Pan Piotr Rubień na bieżąco starał się udzielać

informacji, m.in.

Pani B  arbara M. – mówi Pan, że teren ten tylko może być przeznaczony pod las a w uchwale jest

zaznaczone że dopuszcza się rekultywacji terenu pod zbiornik wody.

Pan Piotr Rubień  - na terenie, który ma być eksploatowany, jest zagłębienie i w tym właśnie

miejscu ma być ten zbiornik W chwili obecnej jest tam również zastoisko wodne.

Pani   Barbara M. – dlaczego obszar był zmieniany.

Pan Piotr Rubień – Dwa razy gmina występowała do ministra z wnioskiem. Pierwszy wniosek

który był skierowany do ministra, obszar który miał być przeznaczony pod funkcję wydobywczą

był to obszar  68 h.  O ile pamiętam to Nadleśnictwo już nie wyraziło zgody na taki duży obszar,

opinia  Nadleśnictwa dla  tak  dużego obszaru  była  negatywna.  Firma  prowadziła  negocjacje  z

Nadleśnictwem, po negocjacjach Nadleśnictwo zgodziło się na obszar 13 hektarów i ponowny

wniosek który został poddany procedowaniu to jest ten obszar 13 h. Ostateczna forma planu to

jest te 13 hektarów na które zarządzający tym terenem się zgodził i wydano pozytywne opinie

przez inne instytucje które musiały to zaopiniować pozytywnie i minister ostatecznie wydał zgodę

na te 13 h.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy z uwagi na nieścisłości dotyczących granic działki,

wystarczy Panu ogłosić przerwę 20 min. celem tego wyjaśnienia.

Pan Piotr Rubień  jestem przekonany, że są to działki, które wyznaczają granicę działki a nie są to

działki, które są w granicach opracowania.

Przewodniczący Rady Gminy – ogłosił 20 min. przerwę do wyjaśnienia,

Po przerwie.

14



Przewodniczący  Rady  Gminy –  poinformował,  że  w  czasie  przerwy  nie  udało  się  ustalić

położenie działki nr 167. Ogłosił przerwę w sesji do czwartku 6.08.2015r.  do godziny 13.00

Kolejno podziękował wszystkim za czynny udział.

Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy
 Katarzyna Czyż       Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji
3. Uchwały podjęte na sesji – nr IIIX/79/2015- IIIX/89/2015
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